
Protokół VII/19 z Sesji Rady Gminy Ciechanów
w dniu 21 maja 2019 roku w lokalu Urzędu
Gminy Ciechanów

Pełna relacja z VII SESJI RADY GMINY
CIECHANÓW dostępna pod adresem strony:

https://bip.gminaciechanow.pl/wiadomosci/12126/wiadomosc/471994/sesja_rady_gminy_ciechanow_z_dnia_21_maja_2019_r

 

 

Protokół  VII/19

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 21 MAJA 
2019 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.
    

 

W Sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

https://bip.gminaciechanow.pl/wiadomosci/12126/wiadomosc/471994/sesja_rady_gminy_ciechanow_z_dnia_21_maja_2019_r


 

1. Pan Marek Kiwit – Wójt Gminy
2. Pani Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy
3. Adam Olszewski – Radca Prawny

 

Przebiegobrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych, oraz stwierdził
quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił
porządek obrad:

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej

Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności



międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na
rok 2019.

3. Wolne wnioski i zapytania.
4. Odpowiedzi na pytania i wnioski.
5. Zamknięcie obrad.

 

Ad. 2 Wnioski i uwagi do protokołu z 
poprzedniej Sesji.

            Brak uwag. Przewodniczący poddał
pod głosowanie przyjęcie protokołu z
poprzedniej sesji.

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych: za –
11, przeciw – 1, wstrzymało się – 1



 

Ad. 3  Sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej Wójta. 

            - 2 kwietnia RDOŚ w  Warszawie –
dotyczy inwestycji drogowej w Rykaczewie.
Sprawa nabrała tempa. Czekamy na opinię z
Wód Polskich.

            - 24 kwietnia rozstrzygnięty został
przetarg na letnie utrzymanie dróg – wygrała
firma PROMOTOR.

            - 8-10 kwietnia wraz z
Przewodniczącym Rady Gminy - Europejski
Kongres Samorządowców w Krakowie.

            - 8 maja – rozmowy z Prezesem ZKM –
wniosek byłego sołtysa Kargoszyna o zmianę
trasy autobusu jeżdżącego do Ropel.

            - Ogłoszony jest przetarg na budowę
świetlicy w Ujazdowie.

            - Wyznaczone są terminy konkursów



na dyrektorów naszych szkół w Gumowie i
Chotumiu.

            - Wójt zwrócił się do sołtysów o
przyłożenie większej uwagi na zużycie energii
w świetlicach, bo rachunki w tym roku są
bardzo duże.

            - 2 tygodnie wcześniej wizyta w
Płocku, w sprawie 4 kolizji, które dotyczą
budowy kanalizacji.

            Następnie Wójt wręczył Adrianowi
Krzywnickiemu nagrodę za osiągnięcia
sportowe.

            W dalszej kolejności Wójt i
Przewodniczący Rady Gminy wręczyli
pamiątkowe statuetki i podziękowania
sołtysom, którzy zakończyli sprawowanie
swoich kadencji.

Głos zabrał p. Żebrowski Wiesław.

 



Ad.4  Wypowiedzi radnych gminy.

Grzegorz Nowakowski – podziękował za
poprawę infrastruktury urzędu dotyczącej
niepełnosprawnych.

 - zwrócił uwagę, że nadal brakuje dwóch
inwestycji w Nużewie: drogi przed placem
zabaw i świetlicy w Nużewie.

Piotr Petrykowski – przypomniał po raz
kolejny o skrzyżowaniu przy Panu Fetlińskim.

Andrzej Jaworski – przypomniał o wniosku
rozdzielenia dzieci starszych od dzieci
młodszych w przedszkolu w Chotumiu,

Klemens Kalman – co się dzieje z poprawka
protokołu z 30 stycznia 2019r.

 

Ad.5 Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.

Sławomir Rudnicki – przedstawił działania,
jakie poczynił w celu poprawy bezpieczeństwa
w ruchu drogowym we wsi Niestum (m.in.



przejścia dla pieszych).

 

Ad. 9  Odpowiedzi na pytania i wnioski.

            Wójt zwrócił się do sołtysów o osobiste
kontaktowanie się z nim, a nie indywidualną
działalność – Urząd nie wie nic o napisanych
pismach do różnych firm i instytucji – co m.in.
przedłuża ewentualne załatwienie sprawy.

Wójt ponadto udzielił odpowiedzi na wnioski i
zapytania:

 - zgodził się z radnym Nowakowskim, że
należy zająć się budową świetlicy w Nużewie,

- odnośnie sprawy skrzyżowania przy Panu
Fetlińskim przyznał, że nie wie, co
odpowiedzieć,



- w związku z rozdzieleniem dzieci starszychod
młodszych w przedszkolu w Chotumiu
rozmowy się odbędą po rozstrzygnięciu
konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej w
Chotumiu,

- zostanie przeprowadzone badanie
częstotliwości ruchu w Niestumiu.

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Ciechanów.

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów /uchwala w załączeniu do
protokołu/.

Radni podjęli uchwałę stosunkiem głosów:

Za – 12



Przeciw – 0

Wstrzymało się - 1

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 
2019.

 

Pani Skarbnik Przedstawiła zmiany w uchwale
budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2019
/uchwała w załączeniu do protokołu/.

Radny Nowakowski zapytał, jaka jest wielkość
działki – Wójt udzielił odpowiedzi.

Radny Petrykowski zapytał, kiedy będzie
projekt uchwały na zakup działki w Nużewku –
Wójt udzielił odpowiedzi.

Radni podjęli uchwałę stosunkiem głosów:

Za – 13



Przeciw – 1

Wstrzymało się – 0

 

Ad. 8 Wolne wnioski i zapytania.

 

Radny Kalman wrócił do protokołu z 30
stycznia 2019r. – w jakich warunkach został
przyjęty – Przewodniczący udzielił odpowiedzi.

Radny Kalman zarzucił Wójtowi, że okłamuje,
że jest przychylny tylko wtedy, kiedy ktoś
walczy o swoje. Radny Kalman zaznaczył, że
on walczy o bezpieczeństwo publiczne od
2005r., a w 2013r. usłyszał od Wójta na
komisji budżetowej, że jego nie powinno to
interesować. 

 

 



 

Ad. 10 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący podziękował wszystkim za
przybycie i zamknął VI Sesję Rady Gminy
Ciechanów.

 

    Protokołowała       
                                             Przewodniczący
Rady Gminy Ciechanów

 

   Sylwia Brzozowska                                   
                          Eugeniusz Olszewski


